

LOVING WITHOUT CONDITIONS

Living Truth – Part 3
 Ryan Nuñez
 March 13, 2022

“So now I am giving you a new commandment: Love each other. Just as I have loved you, you should love each other.” John 13:34 (NLT)

Jesus _____ love without _____.

“Love is patient and kind. Love is not jealous or boastful or proud or rude. It does not demand its own way. It is not irritable, and it keeps no record of being wronged. It does not rejoice about injustice but rejoices whenever the truth wins out. Love never gives up, never loses faith, is always hopeful, and endures through every circumstance.” 1 Corinthians 13:4–7 (NLT)

Unconditional love means removing the _____ and replacing it with a _____.

PATIENT
 KIND
 UNDERSTANDING
 HUMBLE
 CIVIL
 EASYGOING
 FRIENDLY
 FORGIVING
 COMPASSIONATE
 UNCONDITIONAL

“Your love for one another will prove to the world that you are my disciples.” John 13:35 (NLT)

What is your next step today?

“When God our Savior revealed his kindness and love, he saved us, not because of the righteous things we had done, but because of his mercy. He washed away our sins, giving us a new birth and new life through the Holy Spirit.” Titus 3:4–5 (NLT)

無條件地愛

活生生的真理 (三)

萊恩·努納斯

2022年3月13日

「因此，現在我給你們一條新命令：你們要彼此相愛。正如我愛你們一樣，你們也要彼此相愛。」
約翰福音 13:34 (新普及譯本)

耶穌_____了_____地愛

「愛是忍耐，也是仁慈。愛是不嫉妒、不自誇、不傲慢、不粗野。愛是不求自己的利益，不輕易發怒，不記住自己受到的傷害。愛不以不公正的事為樂，只為真理得勝而歡喜。愛永不放棄，永不失去信心，而是常存盼望，在任何情況下都能堅忍到底。」
哥林多前書 13:4-7 (新普及譯本)

無條件地愛意味着我們要去掉_____，並用

_____來代替

忍耐

仁慈

理解

謙卑

有禮

隨和

友善

寬恕

有同情心

無條件

「你們彼此的愛會向世人證明你們是我的門徒。」

約翰福音 13:35 (新普及譯本)

你今天要採取的下一步是甚麼？

「當上帝我們的救主顯出他的仁慈和愛的時候，他拯救了我們，不是出於我們的義行，而是出於他的憐憫。上帝洗淨了我們的罪，又藉着聖靈使我們重生，得到新的生命。」
提多書 3:4-5 (新普及譯本)

1. 示範 2. 無條件 3. 星號 4. 句號